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Η ΑΠΑΤΗ 
W i'h ΤΟΥΑΙΩΝΑΙ

ΠΑΠΑΔΑΤΟΣ: 42 ΕΚΑΤ. ΤΩΡΑ ΚΑΙ 100 ΑΡΓΟΤΕΡΑ

Στη θέση του ως
την Πέμπτη το Δ.Σ.

ΠΑΡΑΤΑΣΗ ζωής εξασφάλισε η «ΓΡΑΜ
ΜΗ» από τον προσωρινό επίτροπο της 
«Τράπεζας Κρήτης» κ. Παπαδάτο ο 
οποίος δέχτηκε τελικά την οικονομική 

ενίσχυση της εταιρείας για να μπορέσει να ανταπε- 
ξέλθει σε τρέχουσες υποχρεώσεις της.

Συγκεκριμένα ο κ. Παπαδάτος -  στο αίτημα της 
«ΓΡΑΜΜΗΣ» για την χρηματοδότησή της με 250 
εκατ. δρχ. -  συμφώνησε να δώσει αμέσως 42 και 
υποχέθηκε ότι σύντομα θα δώσει άλλα 100 ενώ η 
«ΓΡΑΜΜΗ» του γνωστοποίησε ότι προσδοκεί την 
είσπραξη 150 εκατ. από τις διαφημίσεις του Δεκεμ
βρίου από τα περιοδικά «ΕΝΑ» και «ΚΑΙ».

Με τη ρύθμιση αυτή ικανοποιείται το αίτημα του 
Δ.Σ. της «ΓΡΑΜΜΗΣ» το οποίο θεωρούσε τα 250 
εκατ. απαραίτητα για την λειτουργία της εταιρείας 
και κυρίως για την καταβολή των μισθών και του 
δώρου του Δεκεμβρίου.

Οι αποφάσεις αυτές πάρθηκαν κατά τη χτεσινή 
κρίσιμη συνάντηση του Δ.Σ. της «ΓΡΑΜΜΗΣ» με 
τον κ. Παπαδάτο.

Ως την Πέμπτη
Στο μεταξύ έγινε γνωστό ότι το Δ.Σ. της εταιρείας 

θα παραμείνει στη θέση του μέχρι την Πέμπτη οπότε 
και θα υποβάλει την παραίτησή του προκειμένου να 
διοριστεί νέο, είτε από τον επίτροπο της τράπεζας είτε 
από το Πρωτοδικείο.

Το προσωρινό Δ.Σ. θα παραμείνει μέχρι την Πέ
μπτη. προκειμένου να μην δημιουργηθεί «κενό εξου
σίας» μέχρις ότου αναλάβει η νέα διοίκηση της εται
ρείας.

Το υπό παραίτηση Δ.Σ., όπως είναι γνωστό, είχε 
διορισθεί από τον Γ. Κοσκωτά πριν από την απόδρασή 
του από την Ελλάδα και είχε αντικαταστήσει τον Γ. 
Κοσκωτά, μέλη της οικογένειας του και στενούς συ
νεργάτες που αποτελούσαν τότε τη διοίκηση της 
«ΓΡΑΜΜΗΣ».

Οι εγκαταστάσεις της «Γραμμής» στην Παλλήνη: οι χτεσινές αποφάσεις του προσωρινού Επιτρόπου της Τράπεζας
Κρήτης δίνουν «παράταση ζωής»

Ο Χάρρυ ΚλυννΔίωξη για τον Χάρρυ Κλυνν
ΠΟΙΝΙΚΗ δίωξη για 
«συκοφαντική δυσφήμιση 
διά του Τύπου» άσκησε η 
Εισαγγελία 
Πλημμελειοδικών της 
Αθήνας, εναντίον των 
εφημερίδων «Αυριανή» και 
«Δ. Λάγος» μετά απά 
μήνυση του Βασίλη 
Τριανταφυλλίδη (Χάρρυ 
Κλυνν).
Ο μηνυτής αναφέρεται σε 
δημοσιεύματα των 
εφημερίδων με τον τίτλο 
«Τα 'πίσσαν “Πρώτη” - 
Κλυνν» -  «Καταπέλτης η 
κατάθεση του Επιτρόπου 
χθες στη Βουλή».

Απεργία στην Εμπορική κατά 
της απόφασης για την Κρήτης

ΖΗΤΩΝΤΑΣ να μην εφαρ
μοστεί η απόφαση της κυ
βέρνησης για την τύχη της 
Τράπεζας Κρήτης (να πε
ράσει στην Εμπορική) οι 
εργαζόμενοι στην Εμπορι
κή Τράπεζα αρχίζουν από 

σήμερα απεργιακές κινητοποιήσεις.

Συγκεκριμένα, η διοίκηση του συλλόγου 
υπαλλήλων στην Εμπορική Τράπεζα οργανώ
νει σήμερα δίωρη στάση εργασίας, από τις 12 
έως τις 2 το μεσημέρι στα καταστήματα κε
ντρικό, Αθηνάς, Θεμιστοκλέους, Λυκούρ
γου, Ομονοίας και Πανεπιστημίου. Κατά τη 
διάρκεια της στάσης έχει προγραμματισθεί 
συγκέντρωση έξω από το κεντρικό κατάστη
μα της τράπεζας όπου θα συνεδριάζει η διοί
κηση της Εμπορικής.

Επίσης, η διοίκηση του συλλόγου εξήγγει
λε 24ωρη απεργία για την Πέμπτη, ενώ χτες 
το απόγευμα οργάνωσε συγκέντρωση σε κε
ντρικό θέατρο της Αθήνας.

«Παιχνίδια»
Ο σύλλογος υπαλλήλων της Εμπορικής 

Τράπεζας σε σχετική του ανακοίνωση κα
ταγγέλλει:

□  ΤΑ παρασκηνιακά παιχνίδια και μεθο
δεύσεις των οποίων γινόμαστε μάρτυ

ρες καθημερινά (αλληλοϋπονομεύσεις... Χα- 
λικιά - Πεπελάση, αλληλοϋπαναχωρήσεις, 
παραιτήσεις που ανακαλούνται, κ.λπ., κ.λπ.), 
μας πείθουν ότι πίσω απ' όλα αυτά κρύβονται 
αδιαφανείς πολιτικοί και οικονομικοί στόχοι.

□  ΤΟΥΣ αρμόδιους κυβερνητικούς παρά
γοντες που όντας υπεύθυνοι για την 

ομαλή λειτουργία του πιστωτικού συστήμα
τος, σύμφωνα με αυτό έστω το νομικό πλαί
σιο που ισχύει, έδειξαν εγκληματική αμέλεια 
για τη μη πρόληψη του σκανδάλου και επειδή 
αγνόησαν τις αποφάσεις της ΟΤΟΕ για το 
δημοκρατικό εκσυγχρονισμό του πιστωτικού 
συστήματος.

□  ΤΗ διοίκηση της Εμπορικής Τράπεζας 
γιατί εσπευσμένα και αδιάφανα προχώ

ρησε στη λήψη μιας τόσο σοβαρής απόφα
σης και γιατί ενώ αρνείται την ικανοποίηση 
αιτημάτων που έχουν συμφωνηθεί μετά από 
σκληρούς αγώνες επικαλούμενη το κόστος, 
δίνει «πρόθυμα» πακτωλούς χρημάτων για 
τους Κοσκωτάδες.

Ο Σύλλογος Υπαλλήλων της Εμπορικής 
Τράπεζας διεκδικεί:

Να μην εφαρμοστεί η απόφαση του 
ΚΥΣΥΜ.

□  Να καλυφθούν τα ελλείμματα από αυ
τούς που τα δημιούργησαν και όχι αφού 

εξυγιάνει την Τράπεζα Κρήτης το Δημόσιο 
να την αποδώσει στους ιδιώτες, δηλαδή εάν 
πληρώσει το Δημόσιο να διασφαλιστεί ο δη
μόσιος χαρακτήρας της.

Να ολοκληρωθεί ο έλεγχος σε βάθος με 
τη συμμετοχή των εργαζομένων.

□  Να καταλογισθούν οι πολιτικές και ποι
νικές ευθύνες όπου και αν υπάρχουν και 

να πληρώσουν οι ένοχοι «μέχρι δεκάρας» με 
εκποίηση ακόμα και της ατομικής τους πε
ριουσίας.

□  Να καλυφθούν τα ελλείμματα και από 
την ικανοποίηση όλων των απαιτήσεων 

προς την Τράπεζα Κρήτης.

Β Να διασφαλιστεί η εργασία των εργαζο
μένων στην Τράπεζα Κρήτης, εκτός από 

εκείνους που γνώριζαν, κάλυπταν ή συναι- 
νούσαν στις απάτες.

«Πώς 
πήρα τη 

συνέντευξη 
από τον 

Κοσκωτά»
Ο ΔΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ κ. Δ. 
Ρίζος χτες το πρωί, μιλώ
ντας στον ραδιοφωνικό 
σταθμό «Αντέννα», εξήγη
σε τον τρόπο με τον οποίο 
-  όπως υποστηρίζει -  πήρε 
συνέντευξη από τον Γιώρ
γο Κοσκωτά στη Βοστώνη.

Μεταξύ άλλων αναφέρει: 
«Λίγο μετά την άφιξή μου 
στο Μακ Κόρμικ, έφθασε ο 
Κοσκωτάς με θωρακισμένο 
αυτοκίνητο. Από το παρά
θυρο του είπα ότι θέλω να 
του μιλήσω. Αμέσως άνοι
ξαν οι πόρτες του Μακ 
Κόρμικ και χάθηκε στα 
υπόγεια του κτιρίου. Στο 
δικαστήριο, όπως είναι 
γνωστό, δεν μας επέτρε
ψαν να έχουμε τίποτα επά
νω μας, ούτε μαγνητόφω
να, ούτε φωτογραφικές μη
χανές, ούτε καν εφημερί
δες. Τελείωσε η δίκη και 
επιστρέψαμε στο ξενοδο
χείο. Όταν δώσαμε το ρε
πορτάζ, με περίμενε κά
ποιος φανατικός αναγνώ
στης μου. Αυτός ο άνθρω
πος είναι κολλητός του 
Δουκάκη, οικονομικός πα
ράγων της Βοστώνης και 
κατά σύμπτωση είχε διορί
σει τον διευθυντή των φυ
λακών του Σάλεμ. Φύγαμε 
έτσι για τις φυλακές. Ο άν
θρωπός μου μπήκε στη φυ
λακή σαν στο σπίτι του. Σε 5 
λεπτά εμφανίστηκε και ο 
σερίφης, ο οποίος είπε να 
περάσουμε μέσα.

»'Οταν έφθασα στον 
προθάλαμο, έβγαλα τα πά
ντα για να με ψάξουν. 
Όταν τελείωσαν τον εξο
νυχιστικό έλεγχο, μου είπε 
να περάσω και πρόσθεσε: 
“Θα σας αφήσω να πάτε 
στο κελί του, δεν θα του 
μιλήσετε και θα περιμένετε 
την αντίδρασή του. Αν δεν 
σας αναγνωρίσει θα φύ
γετε”.

»Όντως, πήγαμε μπρο
στά στο κελί του και ο Κο
σκωτάς όταν με είδε, έβαλε 
τα γέλια. Άρχισε η κουβέ
ντα μας. Ρωτώντας τον αν 
έχει μάθει για τα συμβαίνο- 
ντα στην Ελλάδα, μου απά
ντησε ότι, όταν διάβασε τις 
δικές του εφημερίδες, τις 
“24 ΩΡΕΣ” και την “Βραδυ- 
νή”, σταμάτησε να διαβά
ζει. Στη συνέχεια, ήρθε ο 
διευθυντής των φυλακών 
και μας πήρε στο γραφείο 
του. Ο άνθρωπός μου είχε 
μαγνητόφωνο στην τσέπη 
του και φυσικά το άνοιξε 
μόλις άρχισα τη συνομιλία 
μαζί του».
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ΤΙ ΚΑΤΕΘΕΣΕ Ο ΔΙΟΙΚΗΤΗΣ ΤΗΣ ΤΡΑΠΕΖΑΣ ΕΛΛΑΙ

Για την επιβράδυνση τον 
ελέγχου στψ  Τράπεζα Κρήτης

□
 ΑΡΥΤΑΤΕΣ ευθύνες για την επιβράδυνση του ελέγχου στην 
Τράπεζα Κρήτης, στον κ. Μένιο Κουτσόγιωργα, και κατά 
δεύτερο λόγο στον υπουργό Εθνικής Οικονομίας κ. Π. Ρου
μελιώτη, αποδίδει με τη χτεσινή του κατάθεση στην Εξετα

στική Επιτροπή για το «σκάνδαλο Κοσκωτά», ο διοικητής της Τράπεζας 
Ελλάδος κ. Δ. Χαλικιάς.

Από την πλευρά τους οι υπουργοί Προεδρίας Αγαμέμνων Κουτσόγιωρ- 
γας και Εθνικής Οικονομίας Π. Ρουμελιώτης, με ανακοίνωσή τους αργά 
χτες το βράδυ, υποστηρίζουν ότι «η σκόπιμη διαρροή δήθεν πληροφοριών 
και σχολίων για τη δημιουργία εντυπώσεων, σύγχυσης και πολιτικής

Ρεπορτάζ:
Θ. ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ - Ν. ΜΕΓΓΡΕΛΗΣ

εκμετάλλευσης ή άλλων σκοπιμοτήτων όχι μόνο δεν βοηθά το έργο της 
Εξεταστικής Επιτροπής, αλλά υπονομεύει το κύρος της και αποπροσανα
τολίζει την κοινή γνώμη».

Παράλληλα, στην κοινή ανακοίνωση των δύο υπουργών εκφράζεται η 
ελπίδα ότι θα κληθούν να εξεταστούν στην Επιτροπή και «ασφαλώς θα 
απαντήσουν στα ερωτήματα που θα τους τεθούν σχετικά με την κατάθεση 
του κ. Χαλικιά».

Ο κ. Χαλικιάς, σύμφωνα με απόλυτα εξακριβωμένες πληροφορίες,

ΜΙΚΡΟΜΕΣΑΙΟΙ

Δεν είναι 
μεμονωμένο 
φαινόμενο 

το σκάνδαλο 
Κοσκωτά

ΤΟ τελευταίο σκάνδαλο Κοσκω
τά δεν είναι ένα τυχαίο και μεμο
νωμένο φαινόμενο. Είναι δη
μιούργημα συγκεκριμένης πολι
τικής που εφαρμόζει η κυβέρνη
ση, ιδιαίτερα απέναντι στο ασύ
δοτο μεγάλο κεφάλαιο και τους 
εκπροσώπους του.

Αυτό υπογραμμίζεται, μεταξύ 
άλλων, σε χτεσινή ανακοίνωση 
της Γενικής Συνομοσπονδίας 
Επαγγελματιών Βιοτεχνών και 
Εμπόρων Ελλάδος (ΓΣΕΒΕΕ).

Το Δ.Ι., προστίθεται στην ανα
κοίνωση, καταγγέλλει σ' όλους 
τους επαγγελματίες, βιοτέχνες 
και εμπόρους και στο λαό γενι
κότερα, τα οικονομικά σκάνδαλα 
που μαστίζουν τη χώρα με τη δια
σπάθιση του δημόσιου πλούτου 
από οργανωμένα ιδιωτικά συμ
φέροντα με γενικότερες επιπτώ
σεις στην οικονομική, κοινωνική 
και πολιτική ζωή της χώρας.

Η κυβέρνηση, επισημαίνουν οι 
εκπρόσωποι των μικρομεσαίων, 
έχει για το λόγο αυτό πλήρη την 
ευθύνη, καθώς και κάθε άλλος 
που στηρίζει ανάλογες πολιτικές 
επιλογές.

Η ΓΣΕΒΕΕ, καταλήγει η ανα
κοίνωση, μετά απ' αυτά τα γεγο
νότα απαιτεί κάθαρση σ’ όσους 
ενέχονται στα σκάνδαλα. Να ψη
φιστεί άμεσα η απλή αναλογική 
σαν πολιτικό εκλογικό σύστημα 
και να διεξαχθούν εθνικές εκλο
γές σαν μοναδική σημερινή λύ
ση, για να βγει η χώρα μας από 
την πολύπλευρη κρίση.

υποστήριξε στην Επιτροπή ότι ενώ 
ο ίδιος από τον Οκτώβριο του 1987 
(όταν είχε συλληφθεί ο Κοσκωτάς 
στην Αμερική), είχε εκφράσει τις 
ανησυχίες του για τον τρόπο λει
τουργίας της Τράπεζας Κρήτης, 
από πλευράς κυβερνητικών παρα
γόντων ελάμβανε καθησυχαστικές 
διαβεβαιώσεις.

Στους κυβερνητικούς αυτούς 
παράγοντες ο διοικητής της ETE, 
εκτός των Μ. Κουτσόγιωργα και 
Π. Ρουμελιώτη, συγκαταλέγει τον 
υφυπουργό Εθνικής Οικονομίας 
θ . Καρατζά και το νομικό σύμβου
λο του Πρωθυπουργού Γ. Κασι- 
μάτη.

Και με Σημίτη
Σε συνάντηση που είχε, εξάλλου, 

με τον τότε υπουργό Εθνικής Οι
κονομίας κ. Κ. Σημίτη -  την ίδια 
περίοδο -  ο κ. Χαλικιάς είπε τις 
ανησυχίες του και πρότεινε να ζη
τήσουν από τον Κοσκωτά ν' απο
χωρήσει από την Τράπεζα Κρήτης.

Η απάντηση του κ. Σημίτη (σύμ
φωνα με την κατάθεση του κ. Χαλι- 
κιά) ήταν: «Δεν μπορείς να το κά
νεις αυτό γιατί δεν έχουμε ντοκου
μέντα».

Κατά τον κ. Χαλικιά, οι κυβερ
νητικοί παράγοντες εξέφρασαν το 
φόβο μήπως κλονιστεί το τραπεζι
κό σύστημα αλλά και η θέση της 
Τράπεζας Κρήτης, αν απευθυν
θούν στα ξένα τραπεζικά ιδρύματα 
προκειμένου να διακριβωθεί αν 
υπάρχουν σε αυτά καταθέσεις της 
Τράπεζας Κρήτης.

Ειδικότερα ο κ. Χαλικιάς υπο
στήριξε ότι κάθε προσπάθεια της 
ETE για έλεγχο στην Τράπεζα 
Κρήτης προσέκρουε στην επίκληση 
από τη διοίκηση της τελευταίας 
του τραπεζικού απορρήτου, ενώ 
από την πλευρά της κυβερνήσεως 
εδίδοντο διαβεβαιώσεις σε αυτόν 
ότι θα επιδιωχθεί η νομοθετική 
ρύθμιση σχετικά με το απόρρητο.

Τα παραστατικά
Αρχές Ιουλίου 1988, πραγματο

ποιείται σύσκεψη των κ. Μ. Κου
τσόγιωργα, Π. Ρουμελιώτη, του 
νομικού συμβούλου του Πρωθυ
πουργού κ. Γ. Κασιμάτη και του κ.

«Δεν ανταποκρίνονται στην π

Ο κ. Κουτσόγιωργας

«Ο ΜΟΝΟΣ που μπορεί να βε
βαιώσει ή να διαψεύσει αυτές 
τις ανακοινώσεις και τα σχόλια 
είναι ο ίδιος ο διοικητής της 
Τράπεζας της Ελλάδος, που 
έχει κάνει την κατάθεση», τονί
ζεται στην κοινή ανακοίνωση 
των Μ. Κουτσόγιωργα και Π. 
Ρουμελιώτη. Και προστίθεται:

«Γιατί σαφώς αυτές οι ανα
κοινώσεις και τα σχόλια είναι 
ανακριβή και δεν ανταποκρίνο- 
νται στην πραγματικότητα.

Εμείς δεν γνωρίζουμε το πε
ριεχόμενο της κατάθεσης του

κ. Χαλικιά, γιατί η ανάκριση εί
ναι μυστική και ως εκ τούτου 
δεν μπορούμε να απαντήσουμε 
στα ερωτήματά σας.

Ελπίζουμε, σε λίγες μέρες άτι 
θα κληθούμε από την Εξεταστι
κή Επιτροπή να καταθέσουμε 
ως μάρτυρες και ασφαλώς θα 
απαντήσουμε στα ερωτήματα 
που θα μας τεθούν, σχετικά με 
την κατάθεση του κ. Χαλικιά.

Η σκόπιμη διαρροή δήθεν 
πληροφοριών και σχολίων για 
δημιουργία εντυπώσεων, σύγ
χυσης και πολιτικής εκμετάλ

λευσης ή άλλων σκοπιμοτήτων, 
όχι μόνο δεν βοηθά το έργο της 
Εξεταστικής των Πραγμάτων 
Επιτροπής, αλλά υπονομεύει 
το κύρος της και αποπροσανα
τολίζει την κοινή γνώμη. Και εί
ναι γνωστό ποιοι θέλουν να δη
μιουργήσουν εντυπώσεις και 
να παραπλανήσουν τον ελληνι
κό λαό».

«ΤΑ ΝΕΑ» επικοινώνησαν 
χθες το βράδυ με τον υφυ
πουργό Εθνικής Οικονομίας κ. 
Θ. Καρατζά, ο οποίος είπε τα 
εξής:

Δ. Χαλικιά, στην οποία, όπως κα
τέθεσε ο διοικητής της ETE, διαβε- 
βαιώνεται ότι η κυβέρνηση θα κα
ταθέσει τροπολογία για το τραπε
ζικό απόρρητο και ότι ο Γ. Κοσκω
τάς θα προσκομίσει τα παραστατι
κά για τα συναλλαγματικά αποθέ
ματα της Τράπεζας Κρήτης, στις 
ξένες τράπεζες. Και ενώ του συ- 
στήνεται να δεχθεί τον Γ. Κοσκω
τά, ο διοικητής της ETE αρνείται.

Ο Γ. Κοσκωτάς, την ίδια περίο
δο, επικαλείται ότι το απόρρητο 
δεν καλύπτει μόνο τις καταθέσεις 
αλλά και την κίνηση των λογαρια
σμών.

Στις 15 Σεπτεμβρίου του 1988, ο 
κ. Κουτσόγιωργας σε επικοινωνία 
του με τον κ. Χαλικιά, υποστηρίζει 
ότι «φίλος του καθηγητής της Νο
μικής, έχει ελέγξει ότι και οι κατα
θέσεις στις ξένες τράπεζες υπάρ
χουν αλλά και ότι η Τράπεζα Κρή
της λειτουργεί καθ' όλα νομο- 
τύπως».

Εννέα μέρες αργότερα, ο Κο
σκωτάς ζητά και πάλι συνάντηση 
με τον κ. Χαλικιά. Ο κ. Κουτσό
γιωργας σε νέα επικοινωνία του με 
τον διοικητή της ETE ζητεί από 
τον κ. Χαλικιά να δεχθεί τον Γ. 
Κοσκωτά. Οι ίδιες προσπάθειες 
καταβάλλονται από τον κ. Κου
τσόγιωργα στις 30-9 και στις 3-10- 
88.

Χαρακτηριστικά ο κ. Χαλικιάς 
μετέφερε στην επιτροπή τη στιχο
μυθία μεταξύ του κ. Κουτσόγιωρ
γα και του ίδιου:

ΚΟΥΤΣΟΓΙΩΡΓΑΣ: Πρέπει να 
δεις τον Κοσκωτά. Διότι έχω δια
βεβαιώσεις, ότι υπάρχουν οι κατα
θέσεις στις ξένες τράπεζες.

ΧΑΛΙΚΙΑΣ: Για μένα δεν είναι 
αναγκαίο.

Την επομένη, συνέχισε ο κ. Χα- 
λικιάς, με επισκέφθηκε στο γρα
φείο μου ο Γ. Κοσκωτάς συνοδευό- 
μενος από τον αντιπρόεδρο της 
Τράπεζας Π. Βακάλη καθώς και

από το νομικό του σύμβουλο δικη
γόρο Γ. Μαντζουράνη.

Στη συνάντηση αυτή, διευκρίνι
σε ο κ. Χαλικιάς στην επιτροπή, ο 
Γ. Κοσκωτάς αρνείται να δώσει τα 
στοιχεία που του έχουν ζητηθεί 
από την ETE, και παραδίδει ένα 
φάκελο όχι με πρωτότυπα στοιχεία 
καταθέσεων σε ξένες τράπεζες αλ
λά φωτοτυπίες και μάλιστα σβη- 
σμένες «καταθέσεων» στην «Ίρ- 
βινγκ Τραστ».

ΧΑΛΙΚΙΑΣ: Στη συνάντηση αυ
τή φρόντισα να είναι παρόντες ο 
υποδιοικητής της ETE κ. Παπα- 
γεωργίου καθώς και οι διευθυντές 
Παπαδάτος και Κεραμιδάς.

Αρνείται
Στην ίδια σύσκεψη, ο διοικητής 

της ETE ζητεί από τον Γ. Κοσκω
τά, να καταθέσει τ' αντίγραφα των 
παραστατικών ή έστω τους αριθ
μούς των παραστατικών αυτών 
προκειμένου να διευκολυνθεί ο

έλεγχος. Συναντά όμως την άρνηση 
του Γ. Κοσκωτά.

Πάντα, σύμφωνα με την κατάθε
ση του κ. Χαλικιά, ο ίδιος με επι
στολή του στη «Μέριλ Λιντς» ζητεί 
επιβεβαίωση των ισχυρισμών του 
Κοσκωτά. Παράλληλα, ο υποδιοι
κητής της ETE με ανεπίσημες και 
προσωπικές ενέργειες προς τη 
«Μέριλ Λιντς», προσπαθεί να έχει 
το συντομότερο δυνατό, απάντη
ση, από την τελευταία.

«Στο απροχώρητο»
Αναφερόμενος στη γνωστή σύ

σκεψη της 18ης Οκτωβρίου, όπου 
αποφασίστηκε και η τοποθέτηση 
επιτρόπου στην Τράπεζα Κρήτης, 
ο κ. Χαλικιάς ενημέρωσε λεπτομε
ρειακά την επιτροπή της Βουλής 
για το σύνολο των ενεργειών και 
των διαδικασιών που προηγή- 
θηκαν.

ΧΑΛΙΚΙΑΣ: Το πράγμα έχει 
φτάσει στο απροχώρητο με τα δη-
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Σκεφτικός και αμίλητος
μπήκε στην

ΣΚΕΦΤΙΚΟΣ προσήλθε, σας 9.30 χθες το πρωί, 
στην αίθουσα «150» της Βουλής, όπου συνεδριά
ζει η «Εξεταστική των Πραγμάτων Επιτροπή» 
για το σκάνδαλο Κοσκωτά, ο διοικητής της Τρά
πεζας Ελλάδας κ. Δημήτρης Χαλικιάς.

Στις επίμονες ερωτήσεις των «ΝΕΩΝ», ο κ. 
Χαλικιάς περιορίσθηκε να δηλώσει ότι «δεν μπο
ρεί να πει τίποτε», ενώ αρνήθηκε να σχολιάσει 
«όσα γράφονται για τις σχέσεις του με τον επί
τροπο στην Τράπεζα Κρήτης κ. Σ. Παπαδάτο».

Ο πρόεδρος της Επιτροπής κ. Δημήτρης Πα- 
γορόπουλος είπε στα «ΝΕΑ», ότι «η δουλειά, 
όπως φάνηκε από την πρώτη εβδομάδα είναι 
σκληρή, αλλά» το βουνό είναι μαθημένο από τα 
χιόνια «και θα βγει σε πέρας».

«θα βγουν θέματα»
Ο βουλευτής Επικράτειας και πρόεδρος του 

Ελληνικού Σοσιαλιστικού Κόμματος κ. Γεράσι
μος Αρσένης επισήμανε στα «ΝΕΑ», ότι «η πρώ
τη εβδομάδα ήταν η αρχή (σ.σ.: με την κατάθεση 
του κ. Παπαδάτου) και ότι «η δεύτερη εβδομάδα, 
που αρχίζει με την κατάθεση του κ. Χαλικιά, 
είναι η σημαντική, γιατί θα «βγάλει» θέματα».

αίθουσα 150
Οι άλλοι δύο βουλευτές του ΠΑΣΟΚ κ. Ε. 

Κιοσκλής και Γ. Κατσιμπάρδης, οι οποίοι μαζί 
με τον κ. Δ . Παγορόπουλο απαρτίζουν το προε
δρείο της «Εξεταστικής των Πραγμάτων Επιτρο
πής» εισήλθαν στην αίθουσα «150» χωρίς να δη
λώσουν οτιδήποτε.

Το επεισόδιο
Πάντως, οι βουλευτές κ. Νίκος Αθανασόπου- 

λος του ΠΑΣΟΚ και Νίκος Κατσαρός της Ν.Δ. 
μίλησαν στα «ΝΕΑ» για το μεταξύ τους «επεισό
διο» της προηγούμενης εβδομάδας:
Ν. Αθανασόπουλος: «Γράφτηκε ότι εγώ επιτέθη
κα στον κ. Κατσαρό, αλλά αυτό δεν είναι αλή
θεια. Έ γινε ακριβώς το αντίθετο».
Ν. Κατσαρός: «Ναι η επίθεση σημειώθηκε από 
μένα εναντίον του κ. Αθανασόπουλου. Αλλά αυ- 
τόιέγινε γιατί την ώρα που μιλούσα συνεχώς με 
διεκοπτε και δεν με άφηνε να ολοκληρώσω». 
(Σ.σ.: Το επεισόδιο έγινε όταν ο κ. Κατσαρός 
φώναξε: «Τι μας δίνετε αυτά τα ονόματα; Δώστε 
μας τους καταλόγους των ΔΕΚΟ»).

Γ.Ε. Δ ΙΑ ΚΟ Γ ΙΑΝ Ν Η Σ

Κ. ΚΑΠΠΟΣ:

Άρση του 
απορρήτου 

για όλες 
τις

Τράπεζες
Ο ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΣ του ΚΚΕ 
κ. Κ. Κάππος χαρακτήρισε 
σκάνδαλο το γεγονός ότι η 
κυβέρνηση, μέσω της 
Γραμματείας Τύπου, έδω
σε τον κατάλογο με μερι
κούς ιδιώτες καταθέτες, 
που δεν έχουν σχέση με το 
σκάνδαλο Κοσκωτά, προ- 
κειμένου να παραπλανήσει 
την κοινή γνώμη.

Ο ομιλητής ζήτησε να κα- 
ταργηβεί το απόρρητο των 
καταθέσεων για όλες της 
Τράπεζες, καθώς και ο σχε
τικός νόμος (της χούντας) 
που καθιερώνει, όπως είπε, 
τις απάτες και τις κλεψιές.

ραγμαχικόχηχα»
«Μόλις άκουσα το όνομά μου 

στο ραδιόφωνο, πήρα αμέσως 
στο τηλέφωνο τον κ. Χαλικιά 
για να μου πει τι ακριβώς κατέ
θεσε για μένα στην Επιτροπή. Ο 
κ. Χαλικιάς μου δήλωσε ότι η 
μόνη αναφορά που έκανε στο 
όνομά μου ήταν ότι μου έστειλε 
τη γνωστή επιστολή του τον Ια
νουάριο του 1988 με την πρότα
σή του να ρυθμισθεί νομοθετι
κά το θέμα της ίδρυσης τραπε
ζών και μεταβίβασης μεγάλων 
πακέτων τραπεζικών μετοχών 
με διάταξη - προσθήκη στο τότε 
νομοσχέδιο για τον εκσυγχρο

νισμό του χρηματιστηρίου».
Σε ερώτημα των «ΝΕΩΝ» για

τί δεν ρυθμίσθηκε το θέμα, ο κ. 
Καρατζάς είπε ότι τότε κρίθηκε 
ότι δεν υπήρχε λόγος να λυθεί 
μεμονωμένα αλλά έπρεπε να 
ρυθμισθεί στο πλαίσιο της ανα
μόρφωσης του τραπεζικού συ
στήματος και εφαρμογής της 
δεύτερης οδηγίας της ΕΟΚ.

Τέλος, διευκρίνισε ότι το θέ
μα αυτό δεν συνδέεται με την 
υπόθεση Κοσκωτά, ο οποίος, 
όπως είναι γνωστό, είχε αγορά
σει την Τράπεζα Κρήτης πριν 
από πολλά χρόνια.

Ν. ΑΝΑΣΤΑΣΟΠΟΥΛΟΣ:

Να διαχωριστούν 
ερίφια και πρόβατα

Η ΣΥΜΒΟΑΗ του Τύπου στην υπόθεση της αποκάλυψης του σκαν
δάλου και τη σύλληψη του Γ. Κοσκωτά έδωσαν, επιτέλους, στον 
ελληνικό Τύπο μια θέση ηθικής πρωτοπορίας», τόνισε, μεταξύ άλ
λων, σε σεμινάριο της ΕΣΗΕΑ ο πρώην πρόεδρός της, ευρωβουλευ
τής κ. Ν. Αναστασόπουλος.

Μιλώντας σε σεμινάριο για νέους δημοσιογράφους ο κ. Αναστασό
πουλος υπογράμμισε ακόμη ότι χωρίς τον Τύπο θα μειώνονταν οι 
εγγυήσεις ότι όσοι πραγματικά ενέχονται στο μεγάλο αυτό σκάνδαλο, 
δεν θα αποφύγουν τελικά τις κυρώσεις»

Τέλος, ο κ. Αναστασόπουλος ανέφερε ότι κατά την εκκαθάριση της 
“επαχθούς κληρονομιάς” Κοσκωτά επιβάλλεται να διαχωριστούν τα 
ερίφια από τα πρόβατα.

μοσιενματα του Τύπου. Γίνεται 
σύσκεψη στην Τράπεζα της Ελλά
δος και αποφασίζεται η τοποθέτη
ση επιτρόπου.

Επακολουθεί αμέσως μετά νέα 
σύσκεψη με τον κ. Κουτσόγιωργα.

ΧΑΛΙΚΙΑΣ: Εγώ είμαι έτοιμος 
να βάλουμε επίτροπο.

ΚΟΥΤΣΟΓΙΩΡΓΑΣ: Να το συ
ζητήσουμε με τους οικονομικούς 
υπουργούς.

Την ίδια μέρα στις 12.30το μεση
μέρι, νέα σύσκεψη, του ΚΥΣΥΜ.

ΚΟΥΤΣΟΓΙΩΡΓΑΣ: «Υπάρ
χουν νέα στοιχεία από Κοσκωτά 
που ανατρέπουν την κατάσταση».

Επιπρόσθετα ο κ. Κουτσόγιωρ- 
γας ζητεί από τον κ. Χαλικιά να 
μην επιμείνει στο διορισμό του κυ
βερνητικού επιτρόπου.

ΚΟΥΤΣΟΓΙΩΡΓΑΣ: «Να, τώρα 
δα, μου τηλεφώνησε καθηγητής 
της Νομικής και μου είπε ότι ο 
Κοσκωτάς έχει να σου δώσει και
νούργια στοιχεία».

Προς στιγμήν λύεται η συνε
δρίαση, και ο διοικητής της ETE 
μεταβαίνει στο γραφείο του. Την 
ίδια δε στιγμή καταφτάνει με τέλε
φαξ η απάντηση της «Μέριλ Λιντς» 
την οποία παραλαμβάνει ο κ. Χα- 
λικιάς και επανέρχεται στο μέγαρο 
της αντιπροεδρίας. Εμφανίζει την 
απάντηση της «Μέριλ Λιντς» και 
αρχίζει πλέον η συζήτηση για το 
πρόσωπο που πρόκειται να τοπο
θετηθεί ως προσωρινός επίτροπος. 
Ο διοικητής της ETE προτείνει τον 
Σπ. Παπαδάτο, διευθυντή της 
ETE. ενώ από την πλευρά των 
υπουργών προτείνονται οι κ. Πα- 
ναγόπουλος, Σάλλας και Καλυβια- 
νάκης. Η πρόταση του κ. Χαλικιά, 
συναντά αντίδραση από την πλευ
ρά των υπουργών, ενώ προτείνεται 
και μια τρίτη λύση να τοποθετη
θούν δυο επίτροποι που θα λει
τουργούν παράλληλα.

Ο διοικητής αρνείται κάθε άλλη 
λύση εκτός από κείνη του Σπ. Πα-

παδάτου, ο οποίος και τελικά διο
ρίζεται.

Εξάλλου ο κ. Χαλικιάς κατέθεσε 
ότι η Τράπεζα της Ελλάδος ήδη 
από τα τέλη Αυγούστου, είχε κατα- 
λήξει στην απόφαση για το διορι
σμό επιτρόπου στην Τράπεζα Κρή
της αλλά οι κ. Κουτσόγιωργας και 
Ρουμελιώτης, του συνιστούσαν να 
αναμείνει για λίγο ακόμη.

Στη διάρκεια της κατάθεσής 
του, ο κ. Χαλικιάς, παρουσίασε 
στην Επιτροπή, και το φάκελο της 
αλληλογραφίας του με τον κ. Ρου
μελιώτη, σχετικά με τον έλεγχο της 
Τράπεζας Κρήτης και την άρση 
του απορρήτου.

Στην ερώτηση του προέδρου της 
Επιτροπής κ. Δ. Παγορόπουλου 
«γιατί από την αρχή δεν πήρατε 
μέτρα;» ο κ. Χαλικιάς απάντησε: 
— Από τον Ιανουάριο του '88 κά
ναμε διάφορες κινήσεις και είχα 
ζητήσει την άρση του απορρήτου, 
από την κυβέρνηση, γιατί χωρίς 
αυτό δεν μπορούσε να γίνει ο έλεγ

χος. Δεν μπορούσε η Τράπεζα Ελ
λάδος να έρθει σε ευθεία σύγκρου
ση με την κυβέρνηση.

Ο κ. Χαλικιάς σημείωσε στην 
κατάθεσή του, τον θετικό ρόλο, 
του τότε υπουργού Προεδρίας κ. 
Απ. Κακλαμάνη για την υπερπή
δηση των γραφειοκρατικών δυ
σκολιών

Τέλος, ο κ. Χαλικιάς εξερχόμε- 
νος από την αίθουσα της Επιτρο
πής και σε ερώτηση των δημοσιο
γράφων, διέψευσε ότι απέτρεψε 
τον κ. Παπαδάτο να υποβάλει πα
ραίτηση.

«Δική του ήταν η απόφαση και 
καλώς έπραξε».

Η εξέταση του κ. Χαλικιά επρό- 
κειτο να συνεχιστεί από τις 9.30 
σήμερα το πρωί ενώ σύμφωνα με 
πληροφορίες οι βουλευτές της 
Ν.Δ. που συμμετέχουν στην Επι
τροπή, προτίθενται να ζητήσουν 
την κατ' αντιπαραστάση εξέταση 
του κ. Χαλικιά με τον κ. Κουτσό- 
Υίωργα.

Καθυσχερηση 
σχην εκδίκαση 
χου αιχήμαχος 
για χην έκδοση

ΚΑΘΥΣΤΕΡΗΣΗ μιας έως δύο εβδομάδων θα σημειωθεί στην 
εκδίκαση της υπόθεσης έκδοσης του Γ. Κοσκωτά από το 
Ομοσπονδιακό Δικαστήριο της Βοστώνης καθώς δεν έχει 
ακόμη ολοκληρωθεί η μεταβίβαση των σχετικών εγγρά
φων από τις αρμόδιες υπηρεσίες της Ουάσιγκτον στη 
Βοστώνη.

ΣΥΜΦΩΝΑ με πηγές των εισαγγελικών αρχών στη Βοστώνη 
έχει ήδη αποφασιστεί ότι η επόμενη ακροαματική διαδικα
σία για την υπόθεση της έκδοσης θα υπεισέλθει στην 
ουσία του ζητήματος και γι' αυτό απαιτείται η μελέτη της 
ογκώδους δικογραφίας από τα ενδιαφερόμενο μέρη.

ΟΙ ίδιες πηγές τόνιζαν ότι η δικαστής κυρία Τζόις Αλεξάντερ 
προσανατολίζεται στη διενέργεια της επόμενης ακροαμα
τικής διαδικασίας περί το τέλος της επόμενης εβδομάδας.

Το «πάγωμα» της περιουσίας
ΓΙΑ αύριο το πρωί στις 10.15 (τοπική ώρα) έχει προγραμματι

στεί η πρώτη ακροαματική διαδικασία ενώπιον του Ομο
σπονδιακού Δικαστηρίου της Νέας Υόρκης για το «πάγω
μα» των περιουσιακών στοιχείων των Γιώργου, Σταύρου 
και Κάθι Κοσκωτά, μετά από αίτηση της Τράπεζας Κρήτης.

ΗΔΗ ο Γ. Κοσκωτάς όρισε από χτες σαν συνήγορό του στην 
υπόθεση αυτή τον Ρόναλντ Λίμπμαν, που τον εκπροσωπεί 
και στην υπόθεση της έκδοσης, καθώς και το δικηγόρο 
Κεντ Σάχτερ του γραφείου «Σόλιν και Μπρέντελ» της 
Νέας Υόρκης.

ΚΑΛΑ πληροφορημένες πηγές του γραφείου της Ομοσπον
διακής Δικαστίνας κυρίας Γουντ πρόβλεπαν χτες ότι οι 
δύο πλευρές θα συμφωνήσουν να συνεχιστεί το πάγωμα 
των περιουσιακών στοιχείων των τριών μελών της οικογέ
νειας Κοσκωτά ενόσω θα εκκρεμεί η υπόθεση της έκδοσης 
του Γ. Κοσκωτά.

ΟΙ ίδιες πηγές ανέφεραν ότι το δικηγορικό γραφείο «Ρόσεμαν 
και Κόλινς» που εκπροσωπεί την Τράπεζα Κρήτης δεν έχει 
ακόμη καταφέρει να εντοπίσει σοβαρά περιουσιακά στοι
χεία ή καταθέσεις ιδιοκτησίας της οικογένειας Κοσκωτά.

ΕΙΝΑΙ χαρακτηριστικό ότι η εταιρεία που εκπροσωπεί την 
Τράπεζα Κρήτης δεν έχει ακόμη καταθέσει κανένα επίση
μο έγγραφο στο Ομοσπονδιακό Δικρστήριο γύρω από τη 
σχετική έρευνά της.

ΣΤΕΛΕΧΟΣ του γραφείου της κυρίας Γουντ τόνιζε χτες ότι θα 
πρέπει να αποκλείεται η εμφάνιση του Γ. Κοσκωτά στην 
ακροαματική διαδικασία της Τετάρτης μια και πρόκειται 
για αστική και μόνο υπόθεση. Εφόσον πάντως η υπεράσπι
ση του Κοσκωτά και οι εκπρόσωποι της Τράπεζας Κρήτης 
συμφωνήσουν να συνεχιστεί το «πάγωμα» των περιουσια
κών στοιχείων των τριών μελών της οικογένειας Κοσκωτά, 
η εκδίκαση της υπόθεσης αυτής θα αναβληθεί επ' αόρι
στον.

Επιστρέφουν οι μάρτυρες
ΣΗΜΕΡΑ εξάλλου πρόκειται να αναχωρήσουν από τη Νέα 

Υόρκη για την Αθήνα οι δύο μάρτυρες που είχαν αποστα
λεί από την Τράπεζα της Ελλάδας, ο ελεγκτής κ. Στεφανί- 
δης και ο νομικός σύμβουλος κ. Παναγιωτόπουλος. Η 
επιστροφή τους στην Ελλάδα συνδέεται με την καθυστέ
ρηση που σημειώθηκε στην εκδίκαση των υποθέσεων Κο- 
σκωτό στις ΗΠΑ.
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Η ΑΠΑΤΗ 
ΤΟΥ ΑΙΩΝΑ

«ΤΑ ΝΕΑ», Τρίτη 6 Δεκεμβρίου 1988

«ΤΡΕΧΟΥΝ ΚΑΙ ΔΕΝ ΦΤΑΝΟΥΝ» ΑΠΟ ΧΤΕΣ

Αγωγές για επιστ
+
στέλλει ο Επίτροπος 
σε όσους αναφέρονται 
στην «πρώτη λίστα»
Π

ΕΝΗΝΤΑ επώνυμοι και μη παράγοντες, ποδοσφαιριστές, 
αθλητές και σύλλογοι, από χτες «τρέχουν και δεν φτά
νουν». Ο κυβερνητικός επίτροπος της Τράπεζας Κρήτης 
Σπύρος Παπαδάτος, ετοίμασε και πρόκειται να κοινο
ποιήσει στους κατονομαζόμενους στην πρώτη λίστα αγω

γές, με τις οποίες θα ζητά ΝΑ ΕΠΙΣΤΡΑΦΟΥΝ ΟΛΑ τα χρήματα που 
ανακοινώθηκαν πρόσφατα στις εφημερίδες. Αναφέρεται ακόμα ότι, για 
μερικούς από αυτούς, εφόσον υπάρχει λόγος και αιτιολογημένη αφορμή 
για να πάρουν τα χρήματα, είναι κι αυτοί υποχρεωμένοι να ΔΙΚΑΙΟΛΟ
ΓΗΣΟΥΝ πότε και γιατί έκαναν την ανάληψη.

«Εγώ θα επιστρέφω τα χρήματα που πήρα, γιατί τελικά δεν έγινε η 
μεταγραφή μου», δήλωσε σε φίλους του ο Κώστας Αντωνίου για τα

35.000.000 δραχμές που αναφέ- 
ρεται ότι πήρε, στην πρώτη λίστα 
του επιτρόπου.

Για αρκετούς άλλους, το «θέ
μα» δεν φαίνεται ότι θα ξεκαθα
ρίσει τόσο εύκολα ούτε... τόσο 
γενναία. Παράδειγμα οι πρόε
δροι του Πανιωνίου κ. Μοδσε- 
σιάν και της Παναχαϊκής κ. Λου- 
κόπουλος, για τους οποίους ανα
μένονται «εξελίξεις» μέσα στις 
προσεχείς ημέρες, καθώς ο κυ
βερνητικός επίτροπος θα μελετή
σει την «αιτιολογία» για τα χρή
ματα αυτά που πήραν από την 
τράπεζα και το λογαριασμό του 
Γιώργου Κοσκωτά.

Ο Α. Μιχαλάς
Το θέμα που «καίει» αυτή τη 

στιγμή στον Ολυμπιακό, είναι η 
γενική συνέλευση των μετόχων 
που έχει προγραμματιστεί να γί
νει στις 26 Δεκεμβρίου. Δυστυ
χώς, δεν έχει βρεθεί ακόμα το 
βιβλίο των μετόχων και, επομέ
νως, κάθε εικασία είναι «δεκτή».

Οι μέτοχοι γνωρίζουν πλέον 
ότι ο Ολυμπιακός είναι αδύνα
τόν να βρει διέξοδο στο πρόβλη
μά του, αν δεν δοθεί σύντομα 
λύση στο οικονομικό κυρίως μέ
ρος, μετά τις καταγγελίες του 
επιτρόπου, σύμφωνα με τις 
οποίες «όσοι έχουν πάρει χρήμα
τα πρέπει να τα γυρίσουν πίσω, 
διαφορετικά θα παρθούν και γι’ 
αυτούς τα ίδια μέτρα με τους εκ
προσώπους της Τράπεζας Κρή
της. Ήτοι, προσωρινά ασφαλι
στικά μέτρα, ώσπου να κινηθούν 
οι κύριες διαδικασίες.

Η συνέλευση
Ό πως είχαμε γράψει και σε 

άλλο ρεπορτάζ, η διαδικασία της 
γενικής συνέλευσης θα κρατήσει 
έναν ώς δύο μήνες, γιατί δεν συ
γκεντρώνεται ποσοστό μεγαλύ
τερο του 51% στην κατοχή των 
ανθρώπων του Γ. Κοσκωτά, αλ
λά και για το οποίο έχουν κατα
τεθεί ασφαλιστικά μέτρα. Εκτός 
του 10% του Λάκη Μιχαλά που, 
όμως και ο ίδιος δεν είναι σε 
θέση (δεν έχει κληθεί να καταθέ
σει για το θέμα) να γνωρίζει πού 
«βρίσκονται» οι μετοχές του πο
σοστού του, αφού το πακέτο λέ
γεται ότι έχει ήδη μεταβιβαστεί 
σε άλλον αγοραστή... Ποιος 
όμως είναι αυτός, μόνο το βιβλίο 
των μετόχων θα μπορούσε να 
αποκαλύψει.

ΕΤΒΑ: 
καμιά 
ειδική 

σχέση με 
Κρήτης

Η ΕΤΒΑ ούτε έχει δανειο
δοτήσει την Τράπεζα Κρή
της, ούτε έχει ειδικές κατα
θέσεις σ' αυτή».

Αυτό υπογραμμιζόταν 
χθες από αρμοδίους της 
ΕΤΒΑ που επισήμαιναν ει
δικότερα ότι:

□ ΤΟ αναφερόμενο πο
σό κατά την 30.9.88 

σαν κατάθεση της ΕΤΒΑ 
στην Τράπεζα Κρήτης 
προέρχεται από τις τρέ
χουσες Τραπεζικές συναλ
λακτικές εργασίες και ειδι
κά από συναλλαγές πελα
τών της Τράπεζας Κρήτης 
και της ΕΤΒΑ (π.χ. πώληση 
ή αγορά Ομολόγων κ.λπ.) 
που γίνονταν με δική τους 
πρωτοβουλία.

□ Η ΚΙΝΗΣΗ του εν λό
γω λογαριασμού,-που 

διακυμαίνεται ανάλογα με 
το μέγεθος των παραπάνω 
συναλλαγών, είναι η συνή
θης στην τεχνική των τρα
πεζικών συναλλαγών για 
την εξυπηρέτηση της πε
λατείας.

□ ΣΤΗΝ προκειμένη 
λοιπόν περίπτωση το 

ύψος του λογαριασμού κα
τά την 30.9.88 οφείλεται 
βασικά στην κίνηση από 
την έκδοση της μηνιαίας 
σειράς Ομολόγων ΕΤΒΑ 
(30.9.88) που είναι η αιχμή 
της έντονης διακίνησης 
των αντιστοίχων λογαρια
σμών της ΕΤΒΑ σε όλες τις 
τράπεζες που μεσολαβούν 
στη διαχείριση της αγορα
πωλησίας των Ομολόγων 
της τράπεζας κάθε μήνα.

Ψάχνουν 
ακόμα για 
το βιβλίο 

μετοχών του 
Ολυμπιακού

Ο κ. Αντωνίου (πάνω) 
δηλώνει: Θα επιστρέφω 
τα χρήματα γιατί τελικά 
δεν έγινε η μεταγραφή 
μου.
Αριστερά: οικ. 
Μοβσεσιάν και 
Λουκόπουλος που 
καλούνται να 
αιτιολογήσουν τη 
συναλλαγή με τον Γ. 
Κοσκωτά

Σύμφωνα με πληροφορίες μας, 
από τους ερευνώντες το θέμα των 
μετόχων του Ολυμπιακού θεω
ρείται σχεδόν βέβαιο ότι το 10% 
του Δάκη Μιχαλά δεν πρόκειται 
να «βρεθεί ποτέ».

Οι λύσεις που πιθανολογού
νται είναι πολλές. Απλούστερη 
είναι εκείνη, που λέει ότι μπορεί 
«να βρεθούν στα χρηματοκιβώ
τια της Τράπεζας Κρήτης, μαζί 
με τις υπόλοιπες, οι μετοχές του 
10% του κ. Μιχαλά, οπότε ο επί
τροπος μπορεί να προχωρήσει 
στη μετοχοποίηση ολόκληρου 
του πακέτου των μετοχών του 
51% του Γ. Κοσκωτά και των 
ανθρώπων του για λογαριασμό

της Τράπεζας Κρήτης και να 
προκηρύξει διαγωνισμό για πώ
ληση του πακέτου και, φυσικά, 
με τον τρόπο αυτό, του Ολυ
μπιακού...».

Μνηστήρες...
Οι διαδίδοντες τη «λύση» αυτή 

πρέπει να γνωρίζουν αρκετά 
πράγματα γύρω από τη συνέχεια 
της «σωτηρίας του Ολυμπιακού» 
και. γι' αυτό, περιμένουν χωρίς 
να φανερώνουν τα χαρτιά τους 
και κάνοντας τους «αδιάφο
ρους» για όσα συμβαίνουν γύρω 
τους. Μεταξύ αυτών είναι ο Σω
κράτης Κόκκαλης και ο Σταύρος 
Νταϊφάς. Ο τελευταίος εμφανί

στηκε πλέον και ανοιχτά ως υπο
ψήφιος αγοραστής του Ολυ
μπιακού. αν προηγουμένως οι 
υποχρεώσεις προς τρίτους ανα- 
ληφθούν από το κράτος...

Όσον αφορά τον άλλοτε 
πρόεδρο του Ολυμπιακού, έχου
με επίσης να σημειώσουμε ότι, 
επειδή το όνομά του υπήρχε στη 
λίστα των ατόμων που είχαν πά
ρει χρήματα (σ.σ.: προφανώς 
από την πώληση των μετοχών 
του Ολυμπιακού στον Γιώργο 
Κοσκωτά), ο Σταύρος Νταϊφάς 
θα κληθεί μαζί με τους άλλους να 
καταθέσει «τους λόγους της εί
σπραξης του ποσού που αναφέ- 
ρεται στη λίστα του επιτρόπου».

Στο μεταξύ, άλλες πληροφο
ρίες από τα γραφεία της ΠΑΕ 
του Ολυμπιακού -  όπου συνεχί
ζεται κανονικά ο έλεγχος των ορ
κωτών λογιστών -  αναφέρουν 
ότι τα χρέη προς τρίτους φτά
νουν ήδη τα 1.700.000.000 δραχ
μές και, επιπλέον, δεν είναι εύ
κολο να βρεθούν αποδείξεις ή 
άλλα στοιχεία που να αποδει- 
κνύουν την είσπραξη των διαφό
ρων ποσών που αναφέρονται μεν 
στα βιβλία αλλά όχι και σε απο
δείξεις εισπράξεων!..

«Αληθινό πέλαγος», ομολόγη
σε μέλος της σημερινής προσωρι
νής διοικούσης επιτροπής της 
ΠΑΕ.


